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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  1 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 17/2013 
Caràcter: ordinari 
Data: 20 de maig del 2013 
Horari: de 19.15 a 21 h 
Lloc: Centre Cívic Sant Oleguer 
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
William Charles Phillips, vocal de l’AV de Covadonga 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer - Sol i Padrís 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV Rambla-Centre 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
Josep Ibars Guillén, vocal de les entitats juvenils 
Eduard Gutés i Martín, vocal del grup altres entitats 
Lluís Saila González, vocal del grup altres entitats 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Montserrat Capdevila Tatché , tinenta d'Alcalde de l'Àrea de Economia i Serveis Centrals 
Josep Escartin Laurito, Síndic Municipal de Greuges de Sabadell 
Antoni Aranda Garcia, coordinador de Treball, Formació i Indústria 
Charo Rodríguez Liceras, cap de Programa de Llicències d'Activitats 
Elena Garcia Gabarró, administrativa del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU  
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
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Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
 
Excusen l’absència: 
 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC  
Àngela Fernández Martínez, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Francesc Blanes Barrafort, vocal de les entitats de gent gran 
Joana Soler Garcia, vocal de les entitats culturals 
Esther Camacho Bogas, vocal del grup altres entitats 
Joan Miquel Pardo Cuenca, vocal del grup altres entitats 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants  
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Agustí Navarro Reynes, vocal dels centres d’atenció primària 
Ramón Chulilla Corral, representant del PP (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1.  Aprovació de l’acta anterior. 
2.  Memòria del Síndic Municipal de Greuges 2012.  
3.  Instal·lacions d'antenes de telefonia a la ciutat.  
4.  Informació dels representants en els consells sectorials de Salut,  Esports, Educació i 

Consell de Ciutat.  
5.  Comunicacions. 
6.  Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Jordi Font i Renom, 
declara oberta la sessió. 

 
  

Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 
 

El president del Consell, Jordi Font, pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a 
l’acta del 15 d’abril de 2013 abans de donar-la per aprovada. No hi ha cap intervenció i, 
per tant, s’aprova l’acta. 

 
 
2. Memòria del Síndic Municipal de Greuges 2012 

 
El president del Consell, Jordi Font, dóna la benvinguda al senyor Josep Escartín, síndic 
de greuges municipal de Sabadell, que ens fa saber que ens ha vingut a explicar els 
aspectes de la memòria de l’any 2012que afecten directament el nostre districte. 
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Recorda que el Reglament del Síndic Municipal de Greuges estableix que cal fer una 
avaluació en l’àmbit del districte. I és per aquest motiu que ens ha vingut a explicar la 
memòria. 
 
Seguidament, el president del Consell de Districte, Jordi Font, cedeix la paraula al síndic 
municipal de greuges, Josep Escartín. 
 
Pren la paraula en Josep Escartín, que expressa que és cert que l’any passat es va 
actualitzar el Reglament del Síndic i es va acordar que hi hagués una memòria per a 
cada un dels districtes de la ciutat. Ens fa saber que va ser difícil estipular com 
presentar-les, però que finalment es va acordar de fer-ho mitjançant els consells de 
districte. 
 
A continuació ens explica quina és la funció del Síndic i quina és la seva tasca: 
 
Inicialment el ciutadà presenta una queixa que es pot admetre a tràmit o no. Si s’admet 
a tràmit, sobre l’expedient que pot acabar a l’administració o bé en una resolució del 
Síndic. Explica que per tal de redactar la resolució el Síndic demana informació a 
l’Ajuntament i es fa una actuació investigadora jurídica amb l’advocat del Síndic. 
 
Ens fa saber que en la resolució pot haver-hi greuge, que significa que l’actuació 
municipal, en opinió del Síndic, és diferent, i per tant, es recomana a l’Ajuntament que 
rectifiqui aquell acte.  
 
D’altra banda, també pot ser que no hi hagi greuge i que l’actuació municipal hagi estat 
la correcta. També es pot produir el cas que es resolgui durant la tramitació si 
l’Ajuntament rectifica. 
 
Seguidament, el síndic, Josep Escartín, ens llegeix el que va ser el seu discurs del Ple, 
que en definitiva diu què és el que l’ha mogut a treballar al Síndic: 

 
“Una primera qüestió és l’ètica política, que considero que com a societat hem d’assolir. 
La transparència, l’accés a la informació i la participació activa són principis que han de 
regir en l’actuació dels nostres polítics, que no són sinó servidors públics, que es deuen 
a tots nosaltres: a la ciutadania. I que no haurien de perdre de vista ni els que estan al 
govern, ni els de l’oposició. Una transparència que ha de ser real i no el resultat 
d’estadístiques i dades abstractes. Per això, els nostres polítics haurien de defensar per 
damunt de tot Sabadell, en un moment en què l’atur a la ciutat supera les 21.000 
persones, en què es desnona a qui no pot pagar la hipoteca o el lloguer i es queda al 
carrer sense ni tan sols els mobles i en què els Serveis Socials, no donen l’abast. Per 
tot això, cal donar un missatge d’unitat d’acció i bandejar interessos partidistes i 
personals en l’exercici de les seves funcions per aconseguir un únic objectiu: fer de 
Sabadell una ciutat, més justa i igual. Cal que els representats polítics, aconsegueixin 
exercir realment la gestió de la ciutat, amb l’única fita del benestar de la ciutadania, 
sense sotmetre’s al mercat ni al poder econòmic: cal ètica en la política.”  
 
A continuació Josep Escartín ens explica la memòria. 
 



  

 

169 

Expressa que en general el Síndic ha atès 1.098 persones i que els canals d’entrada al 
Síndic han estat personals o bé per correu electrònic. Han obert 196 expedients, han 
redactat 247 resolucions i han proposat 42 recomanacions a l’Ajuntament, de les quals 
el 76% han estat acceptades i el 24% restant és encara en procés. 
 
Pel que fa al nostre districte, el Síndic hi ha vingut 22 vegades, s’han obert 4 oficines de 
proximitat, han estat a 5 escoles i han ajudat a 6 entitats. 
 
Seguidament explica que el percentatge de queixes d’aquest Districte respecte a la 
població és del 0,09%. Ens fa saber que la majoria de les queixes tenen a veure amb 
multes i que en aquest Districte hi ha hagut un 16% de queixes relacionades amb gestió 
tributària. 
 
Continua expressant en percentatges les queixes presentades als diferents 
departaments durant l’any 2012: Serveis Socials (12%), Via Pública (2%), Mobilitat (2%) 
i Policia Municipal (2%). 
 
Pel que fa a les resolucions, ens explica que al Districte 1, en un 80% hi ha greuge i en 
un 20% no n’hi ha. Ens fa saber que som el segon Districte on s’han queixat més de 
l’actuació municipal, encara que finalment l’actuació fos correcta. 
 
Per acabar, ens fa esment del temes tractats al Síndic Municipal de Greuges durant 
l’any 2012: estació centre de la RENFE amb la problemàtica de les escales 
mecàniques, aparcaments indeguts al c. de Medellín, casa inestable al c. de Montserrat, 
pipi-can del c. de Samuntada, aparcaments del c. de Colom, assetjament immobiliari c. 
de les Planes, voreres c. de Narcís Giralt, menjador de les germanes de Calcuta, gent 
que renta roba a la font de la pl. de Sant Salvador, sorolls a les terrasses, sortida dels 
nens de l’Escola Enric Casasses, caigudes vàries, papereres que es van trencar per 
Sant Joan, problemàtica Escola de Música i ocupacions molestes al Raval, ctra. de 
Barcelona i c. de Bonavista. 
 
Jordi Font agraeix l’explicació i obre el torn de paraules. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo i pregunta que si hi ha una queixa 
reiterada de números com es considera, és a dir, si es van sumant punts en aquella 
queixa independentment que es tingui raó o no. 
 
Josep Escartín li respon que, encara que es queixin reiterades vegades, sempre es 
compta com a una. Posa l’exemple que qualsevol queixa que s’hagi fet sobre un mateix 
expedient es considera com a acció que s’ha fet sobre aquella queixa. 
 
El senyor Juan Antonio Paleo pregunta si encara que es tracti de diferents veïns es 
comptarà com a una. 
 
Josep Escartín li respon que sempre es compta com a una. 
 
Pren la paraula el senyor Bill Phillips i demana si li pot aclarir com està el tema de 
l’escala mecànica de l’estació centre de la RENFE. 
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Josep Escartín li explica que han seguit molt atentament el cas. Insisteix que RENFE 
enreda a tothom i s’ha d’anar molt amb compte. Expressa que en una reunió on van 
assistir el cap de Rodalies i el cap d’ADIF  es va quedar que el mes de maig 
presentarien a l’Ajuntament el projecte d’aquesta estació. Ens fa saber que realment 
l’estació és d’ADIF i que en són ells els responsables. Tot i així, explica que RENFE 
pretenia arreglar l’estació i després l’escala i insisteix que encara que ells presentin el 
projecte a l’Ajuntament i que aquest hi estigués d’acord, faltaria veure d’on surten els 
diners. 
 
Seguidament exposa que si tot segueix el seu curs, es va dir que d’octubre a desembre 
del 2013 es realitzarien les obres. 
 
D’altra banda, diu que la por que tenen des del Síndic és que no es presenti el projecte 
a l’Ajuntament dins el termini a què es van comprometre. 
 
Per últim li fa saber que es va demanar a RENFE que quan tinguessin el projecte 
encarrilat citessin diferents veïns del barri per tal d’explicar les novetats i transmetre 
tranquil·litat respecte aquest cas. 
 
Pren la paraula la senyora Teresa Mira i expressa que té coneixement que veïns del c. 
de l’Horta Novella s’havien queixat dels sorolls que produeix el tren al passar per sota el 
centre de Sabadell i volia saber si des del Síndic en tenien constància.  
 
Josep Escartín li respon que no en tenen constància que d’aquest carrer només els han 
arribat queixes de la vorera estreta i de la velocitat dels cotxes. 
 
La senyora Teresa Mira afegeix que és cert que els vehicles circulen molt ràpid i que cal 
anar molt amb compte a les cantonades, ja que giren molt de pressa.  
 
El Síndic Municipal de Greuges, Josep Escartín li respon que d’aquest fet sí que hi ha 
hagut moltes queixes, com també dels autocars que giren per anar al Museu del Gas i 
no poden estacionar. Explica que l’Ajuntament ja va posar uns pals en alguns guals que 
estaven una mica rebaixats, però que, tot i així, els vehicles els tomben i el problema 
persisteix. D’altra banda, explica que també tenen coneixement que el Museu del Gas 
ha sol·licitat un espai d’estacionament per als autocars i autobusos. 
 
Pren la paraula el senyor Manel Sanz, que exposa que al carrer de Bosch i Cardellach 
cantonada amb c. de Turull hi ha un pal elèctric que no l’han retirat i fa molt temps que 
és allà. Vol saber si en saben alguna cosa. 
 
El síndic municipal de greuges li respon que en tenen constància. Explica que no tenen 
cap queixa veïnal, però sí que en l’estudi de pals elèctrics que s’han fet de la ciutat els 
consta. Explica que la recomanació d’ofici que faran a l’Ajuntament és que segueixin el 
que diu la ordenança, ja que si no es compleix es pot imposar la sanció. Li fa saber que 
en 20 dies, aproximadament, entrarien aquesta recomanació d’ofici a l’Ajuntament. 
 
Pren la paraula la senyora Tona Sallent i expressa que té constància que un senyor ha 
presentat una queixa a l’Ajuntament per l’amplada de les terrasses de l’Eix Macià, ja 



  

 

171 

que té un pare amb cadira de rodes que no les pot travessar perquè ocupen tota la 
vorera. Pregunta si hi ha alguna normativa que ho reguli. 
 
El síndic municipal de greuges li respon que la normativa de les terrasses és molt clara i 
que quan l’Ajuntament entrega una llicència allà s’especifiquen molt bé les mides 
correctes. Insisteix que el problema són els propietaris del local, que no compleixen el 
que diu la llicència i que van omplint la terrassa de més taules i cadires. 
 
La senyora Tona Sallent proposa delimitar la zona pintant el terra de les terrasses. 
 
El síndic municipal de greuges li respon que seria una bona opció. 
 
Jordi Font adverteix que llavors potser hi hauria caigudes. 
 
Josep Escartín abona l’opinió del president i recorda que, en tot cas, la culpa és dels 
propietaris del local que no compleixen el que diu la llicència. 
 
La senyora Tona Sallent pregunta si es posen multes per no complir la llicència. 
 
El síndic municipal de greuges li respon que sí, que se’n posen, i moltes, però segons 
l’espai ocupat té unes característiques o unes altres. 
 
Pren la paraula Jordi Font i pregunta quines actuacions d’ofici s’han realitzat i quin és el 
criteri que s’utilitza per dur-les a terme. També vol saber si d’aquestes queixes més 
recurrents que hi ha al Districte, s’havia fet alguna proposta de modificació de la 
normativa. 
 
Josep Escartín li respon que pel que fa a les actuacions d’ofici se n’havien fet sobre els 
sorolls. Explica que la gent remorejava que Sabadell no tenia ordenança que regulés els 
sorolls i que s’havia fet la feina, tant l’Ajuntament com el Síndic, d’explicar a la gent que 
no era cert, com també fer saber els tràmits que tenien que seguir a l’hora de presentar 
una queixa. 
 
Seguidament expressa que també s’han fet actuacions d’ofici pels pals elèctrics i per les 
multes de circulació. 
 
Pel que fa a les queixes més recurrents com ara les multes, explica que des del Síndic 
es té molt el costum que la presumpció d’innocència del ciutadà cal tenir-la molt en 
compte. Per últim, explica que com a modificació de la normativa ells han proposat que 
els agents facin fotos a l’hora de posar la sanció. 
 
Pren la paraula el senyor Francesc Pascual, que pregunta on és l’oficina del Síndic 
Municipal de Greuges. 
 
Josep Escartín li respon que és al Casal Pere Quart i l’horari és dilluns i dijous, de 8.30 
a 18 h ininterrompudament i dimarts, dimecres i divendres de 8.30 a 14.30 h. També li 
recorda que hi ha les diferents oficines de districte i que per problemes de mobilitat o 
d’horaris el Síndic es desplaça al domicili de la persona interessada. 
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Per acabar, Josep Escartín recorda que s’ha oblidat de presentar el pressupost i que en 
farà una breu explicació. 
 
Expressa que el pressupost 2012 de l’oficina del Síndic Municipal de Greuges, sense 
comptar amb el personal, ha estat de 15.760 €. Aclareix que la indemnització que cobra 
el Síndic bruta a l’any són 10.000 €. També 1.300 € van destinats a la comissió de 
Síndics i 1.000 € es destinen per material i gestió d’oficina. 
 
El president del Consell, Jordi Font agraeix l’explicació i els aclariments del Síndic 
Municipal de Greuges, Josep Escartín i l’acomiada fins a la propera trobada. 
A continuació dona pas el següent punt de l’ordre del dia. 
 
 

3. Instal·lacions d'antenes de telefonia a la ciutat 
 
Jordi Font dóna la benvinguda a Montserrat Capdevila Tatché, tinenta d'alcalde de 
l'Àrea de Economia i Serveis Centrals; Charo Rodríguez Liceras, cap de Programa de 
Llicències d'Activitats, i Antoni Aranda Garcia, coordinador de Treball, Formació i 
Indústria, que ens han vingut a explicar tot el que està relacionat amb les instal·lacions 
d’antenes de telefonia a la ciutat. 
 
Recorda que en dues o tres sessions anteriors el senyor Joan Fidel, representant de 
l’AMPA de l’Escola La Trama, va demanar informació sobre les antenes de telefonia i es 
va quedar que farien venir algú de l’Ajuntament per tal d’aclarir les seves inquietuds.  
Esperant, doncs, que es resolguin, el president cedeix la paraula a la senyora 
Montserrat Capdevila. 
 
Prenen la paraula Montserrat Capdevila i Charo Rodríguez, que ens fan una extensa 
explicació de les instal·lacions d'antenes de telefonia a la ciutat mitjançant una 
presentació audiovisual. 
 
Acabada l’explicació, el president del Consell obre el torn de paraules. 
 
Pren la paraula el senyor Joan Fidel, que pregunta, en primer lloc, què passarà després 
del 2014 i si caldrà prendre mesures i, en segon lloc, vol saber com cal demanar la 
revisió de les antenes, ja que representa l’Escola La Trama. 
 
La cap de Programa de Llicències d'Activitats, Charo Rodríguez, respon que cal tenir 
paciència, ja que la Regidoria d’Educació preveu passar per totes les escoles. 
Seguidament exposa que la normativa ja estableix que s’han de complir les distàncies 
adequades als centres educatius. Per últim, recorda que el Ministeri de Foment és qui 
s’encarrega de vetllar del bon funcionament i manteniment d’aquestes antenes. 
 
Pren la paraula el senyor Bill Phillips i expressa que s’havia dit que l’Ajuntament cobrava 
per l’emplaçament d’antenes, però també s’havia explicat que l’Ajuntament decidia 
l’emplaçament  d’aquestes antenes. Llavors vol saber quin criteri segueix l’Ajuntament 
amb tot això. 
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Montserrat Capdevila respon que estan en camí de poder oferir emplaçaments públics, 
però això és un procés que encara estant estudiant amb Patrimoni i que cal esperar per 
saber quins emplaçaments poden ser i com s’ha de dur a terme el procés del permís. 
 
El senyor Bill Phillips expressa que llavors l’Ajuntament tindrà un monopoli. 
 
Charo Rodríguez respon que no és així, ja que ells ofereixen el que tenen i l’operadora 
acceptarà o anirà a un privat. 
 
El senyor Joan Fidel pregunta si encara que hi vagi un privat estarà controlat per 
l’Ajuntament. 
 
Charo Rodríguez respon que sí, ja que sempre cal demanar una llicència d’obres i una 
altra per a activitats. 
 
Jordi Font pregunta si cal fer tràmit per exposició pública. 
 
Charo Rodríguez respon que no cal, només s’ha de comunicar i prou. 
 
Pren la paraula el senyor Marcel·lí Garriga, que vol saber d’on vénen els nivells 
d’emissions radioelèctriques. També vol saber com és que a Catalunya tenim uns 
nivells més baixos i a la vegada ens poden obligar que els tinguem més alts i quines 
repercussions poden tenir aquests fenòmens respecte la nostra salut. 
 
La tinenta d'alcalde de l'Àrea de Economia i Serveis Centrals i la cap de Programa de 
Llicències d'Activitats responen que les lleis i les normatives dels nivells d’emissions 
vénen marcades per Europa. Ens fan saber que l’impacte de la salut no el sabem, ja 
que ens guiem pels informes de la OMS. Recorden que l’any 2009 es van reiterar 
informes de l’OMS que deien que no hi havia cap prova concloent que digués que era 
nociu per a la salut. 
 
De tota manera, expliquen que al lloc web es pot consultar tota aquesta informació. 
Per últim, Montserrat Capdevila expressa que els mòbils emeten més emissions que no 
pas les antenes, així com les televisions o les xarxes Wi-Fi. 
 
Pren la paraula el senyor Francesc Pascual i expressa que l’impacte electromagnètic ja 
està controlat, però diu que caldria controlar també la ubicació de les antenes, ja que 
l’impacte visual també és molt important.  
 
La cap de Programa de Llicències d'Activitats, Charo Rodríguez respon es té en compte 
i que la ordenança ja ho regula. 
 
Pren la paraula el senyor Joan Fidel i pregunta si les línies d’ocupació contínua són 
independents a les de les teleoperadores. 
 
Charo Rodríguez respon que les que hi ha instal·lades es troben en equipaments 
municipals, sota control de l’Ajuntament. 
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Torna a prendre la paraula en Joan Fidel, que vol saber si es duen a terme mesures 
puntuals en horaris de més demanda o, per exemple, la nit de Cap d’Any. 
 
Montserrat Capdevila respon que cada antena té una certa cobertura i si hi ha més 
mòbils hi haurà menys cobertura. Per això diu que no val la pena prendre cap tipus de 
mesura puntual. 
 
Pren la paraula el president del Consell i expressa que una cosa és la simplificació 
administrativa que promou la generació d’activitats i facilita que les activitats s’instal·lin i 
l’altra és el control posterior que hi ha de l’activitat. Vol saber si mitjançant les llicències 
es poden demanar autocontrols o si es depèn d’aquests equips portàtils en l’àmbit 
europeu. 
 
La cap de Programa de Llicències d'Activitats respon que totes les antenes han de tenir 
una llicència i estan regulades per una normativa ambiental catalana de l’any 2009, que 
va substituir la de l’any 1998.  
 
Explica que les antenes estan dins d’un annex que requereix fer una llicència ambiental, 
el qual significa que necessiten aquesta llicència per poder fer les instal·lacions i abans 
de començar les activitats d’emissió han de presentar un control inicial on passen unes 
verificacions i es comprova que s’ha instal·lat, tal com es deia en el projecte. Per 
acabar, ens fa saber que també estan sotmeses a controls periòdics cada sis anys, però 
que ara s’està pendent d’un nou reglament que explicarà que aquests controls periòdics 
es convertiran amb autocontrols.  
 
El  president del Consell, Jordi Font, agraeix les explicacions i passa al següent punt de 
l’ordre del dia. 
 
 

4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 
Consell de Ciutat 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo, representant del Consell Escolar 
Municipal i ens fa saber que hi va haver Consell Escolar el passat 16 d’abril. 
 
A continuació, ens llegeix els temes més rellevants que es van tractar:  
 
“Es va fer la presentació de l’estudi “Alumnat resident a Sabadell que cursa estudis 
universitaris arreu de Catalunya, curs 2011-12”.  
 
Com a dades mes rellevants expliquen que a les Escoles Universitàries de Sabadell hi 
ha un total de 2.008 alumnes, 1.488 en centres públics (74%) i 520 en centre privat 
(26%). A la Facultat d’Economia i Empresa hi ha 965 alumnes, a l’Escola d’Enginyeria 
523 alumnes, i a l’ESDi 520 alumnes. A l’escola pública un de cada sis alumnes resideix 
a Sabadell i a l’escola  privada, un de cada deu. 
 
Respecte a l’alumnat resident a Sabadell i que cursa estudis universitaris arreu de 
Catalunya, l’estudi destaca que hi ha 6.008 alumnes residents a Sabadell que estudien 
a les 13 universitats  de Catalunya. Gairebé el 94% ho fan en centres públics i es 
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distribueix: Univ. Autònoma 50%, Estudis a distancia (UNED, UOC) 24%, Politècnica 
12%, i Universitat Barcelona 6%. 
 
L’estudi presenta mes variants, per raó de gènere, edat, etc. 
 
Pel que fa a les dades sobre el procés de preinscripció del curs 2013-14 hi ha una certa 
disminució en les preinscripcions de infantil/primària, i un lleuger augment en les de 
secundaria. 
 
Per últim es tracta del procés de renovació del Consell Escolar Municipal. Fins ara i des 
de ja fa uns anys es feien reunions sectorials per anar cobrint les vacants que es 
produïen, aquest any s’ha canviat la forma de renovació i es farà als consells escolars 
dels centres, per tant, cada tipus de centre escollirà les vacants del seu sector: mares i 
pares de l'escola concertada, de primària, de bressol, etc. S’ha canviat el sistema per 
intentar promoure la participació.” 
 
Un cop acabada la intervenció del senyor Paleo, pren la paraula el senyor Evaristo 
Fortuny, representant del Consell d’Igualtat Dona Home, i ens fa saber que el passat 22 
d’abril es va celebrar un Consell. 
 
En aquest Consell expressa que els van informar de les despeses que hi ha en ajudes 
actualment. 
 
Explica que l’any 2008 es van dedicar 140.000 hores d’atenció domiciliaria i que durant 
aquest any 2013 ja hi ha hagut 230.000 hores dedicades. 
 
Ens fa saber que el pressupost general és de 4.000.000 € anuals.  
 
Pel que fa a les despeses dels cuidadors es destinen uns 15.000 €, aproximadament.  
 
Ens informa que actualment disposen de 2.600 cuidadors dels quals 1.200 són metges. 
Els cuidadors cobren un màxim 400 € i un mínim 265 € en funció de les pensions dels 
pacients. Expressa que hi ha un control del servei per garantir que el pacient rebi 
l’atenció que es mereix. 
 
El president del Consell agraeix les explicacions i passa al següent punt de l’ordre del 
dia. 

 
 
5. Comunicacions 

 
Jordi Font explica que les obres del Passeig van seguint el seu ritme i que les obres 
localitzades al passeig de Manresa han finalitzat. 
 
El coordinador del Districte, en Melcior Manau, aclareix que no han finalitzat sinó que 
s’ha obert el transport públic al passeig de Manresa. 
 
Jordi Font agraeix l’aclariment i continua explicant que s’han iniciat les obres del c. de la 
Palanca i la seva durada està prevista fins al final de juny. Explica que hi ha una 
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comissió creada pels diferents grups municipals i per l’Ajuntament que estant fent 
estudis de la segona fase d’aquestes obres. Expressa que estaria bé que ho vinguessin 
a explicar al Districte quan ho tinguessin tot una mica més avançat. 
 
Pren la paraula el senyor Evaristo Fortuny i pregunta si hi ha la possibilitat que algú ens 
vingui a explicar qui es fa càrrec del servei de manteniment de la recollida pneumàtica. 
 
El president del Consell, Jordi Font, pregunta al coordinador del Districte quan fa que 
estan en funcionament. 
 
Melcior Manau li respon que des de principi d’any. 
 
Jordi Font aclareix que ara que ja fa un semestre que estan en funcionament valdria la 
pena que vingués algú a fer-nos un balanç de com estan funcionant aquesta xarxa de 
contenidors. 
 
Seguidament ens fa saber que hi ha hagut moltes queixes amb escrits al Diari Sabadell 
per part d’alguns veïns molestos per la instal·lació de les obres de la pneumàtica que 
han causat desperfectes en carrers com Sant Quirze, Jovellanos o la pl. de Marquilles. 
S’ha demanat a l’empresa que ho arregli i, tot i que serà un procés llarg, s’han 
compromès a reparar-ho. 
 
A continuació ens fa saber que el proper cap de setmana es celebra la Festa Major de 
Nostra Llar i que s’ha enviat un mail amb la programació de la festa a tots els vocals. 
 
D’altra banda, recorda al senyor Joan Fidel, respecte a la seva petició de la reposició 
del mirall al c. de la Creueta, que el Servei de Mobilitat informa que la petició es valora 
positivament per a futures programacions. 
 
Per últim, explica que el Sr. Ramón Chulilla ha estat nomenat nou representant del PP 
al Consell de Districte 1 en substitució a la Sra. Marta Brullet Rodríguez. Excusa la seva 
presència, ja que avui no hi ha pogut assistir. 
 
 

6. Torn obert de paraules 
 
Pren la paraula la senyora Teresa Mira i pregunta per les magnòlies del carrer de 
Gràcia. 
 
En Melcior Manau, coordinador del Districte, diu que s’ha passat la petició a jardineria 
però que de moment encara no en tenen resposta. 
 
Jordi Font explica que el seu partit ha presentat una queixa a urbanisme respecte de 
l’edifici de correus de la via Massagué, ja que els veïns estan inquiets perquè hi ha 
vidres trencats i animals morts dins l’edifici i cada cop està més abandonat. Expressa 
que volen saber si es posarà a la venda o s’utilitzarà per a algun altre servei.  
 
Per acabar també ens comunica un altre tema que pertany al Districte i que tracta d’un 
conflicte veïnal que hi ha al barri de Nostra Llar, concretament a les cases de cal Garcia, 
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relacionat amb l’estacionament dels vehicles dels veïns i que ha arribat a l’àmbit 
personal. Per tant, caldrà aplicar la normativa legal per resoldre el cas.  
 
 

En no haver-hi cap més intervenció, el senyor Jordi Font agraeix a tots el presents la seva 
assistència a l’acte i aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta 
acta. 

 
El secretari delegat      Vist i plau 
         El president 

 
 


